
Inspirujeme studenty k podnikavosti



učíme studenty svými podnikatelskými 
příběhy



#muzespodnikat

je vzdělávací program
pro studenty středních škol



učíme podnikavost na každé 4. škole v Česku



proč si objednat seminář

Semináře propojují studium s praxí. ✔

Semináře podporují rozhled a orientaci na trhu práce. ✔

Semináře přináší inspiraci a podporu studentů. ✔

Učitelé mohou ve výuce na semináře navázat. ✔

Semináře realizujeme zdarma a na školách nemáme žádné 
komerční cíle. ✔



jak program funguje

Semináře v rozsahu 90 minut realizujeme přímo na škole, v 
době výuky. Zdarma. ✔

Škola si objedná seminář, my následně domluvíme termín a 
dva podnikatele/dobrovolníky, kteří seminář povedou. ✔

Podnikatelé jsou zpravidla ze stejného regionu. ✔

Škola dostane zpětnou vazbu studentů. ✔
 

Spolupracujeme výhradně s pozitivními podnikateli ✔



#muzespodnikat v kostce

11 let zkušeností

8 400+ studentů projde ročně semináři

193+  dobrovolníků/podnikatelů vede semináře

350+  partnerských škol

podcasty #muzespodnikat 10 000 posluchačů

Rozvíjíme podnikavost v Česku.

Inspirujeme příběhy podnikatelů.



co děláme pro studenty

semináře na školách

workshopy ve firmách

letní kemp podnikavosti 

podcasty #muzespodnikat



zpětná vazba studentů nás zajímá



názor studenta
„Na tomto semináři jsem byl již podruhé a nezklamal mě ani tentokrát. Bylo to 
velmi zajímavé. Zaujal mě způsob a přístup těchto mladých lidí, jakým jsou 
schopni přemýšlet o věcech. Je opravdu inspirativní přebírat jejich ,,mindset“ a 
snažit se ho aplikovat na svůj život. Myslím si, že by každý měl navštívit 
podobnou exkurzi a zamyslet se nad tím, kam vlastně jde. A třeba by si lidé 
uvědomili, že na tom nejsou zas tak špatně a že nemusíme fungovat podle tak 
nastavených šablon a ideálů, jako je nám to zde neustále vštěpováno. Možná i 
my můžeme být jednou úspěšní, i když okolní vlivy a nátlaky nám většinou 
předvídají opak a příliš nám nevěří. Tato přednáška by neměla skončit dnes. 
Náplň a myšlenka by měla být zde s námi stále a měli bychom se podle toho 
chovat. Škoda jen, že není taková příležitost častěji, nebo že se s podobnými 
tématy setkáváme ve škole jen zřídka. Protože zde nejde jen o podnikání jako 
takové, ale hlavně o motivaci a sebedůvěru z toho získanou a to je to hlavní. 
Abychom věděli co chceme, byli maximálně motivovaní a byli připraveni pro 
získání toho udělat cokoliv. Jinak se z nás stanou pouze mohutné koráby bez 
kormidelníka. Tedy takové stroje(osobnosti), které mají obrovský 
potenciál(získané vědomosti ve škole), které ovšem nikdy nedoplujou do cíle. 
Takovýto způsob myšlení přednášek výuky apod., by nás měl naučit jak tomu 
předejít. Proto tento způsob edukace a přejímání praktických zkušeností 
shledávám za nezbytný a extrémně důležitý.“
         Kryštof K. 4D, Gymnázium Přípotoční



studenti oceňují styl vedení seminářů



“Nepřestávejte v tom, co děláte.”

Zpětná vazba studentů a učitelů 
je náš kompas.
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